
 
Protokół Nr  9/07 

z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
w dniu  10. maja  2007 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Zarząd Obiektów Sportowych i Komunalnych w Białogardzie,  
                         ul. Moniuszki 49. 
 
 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zapoznanie się ze stanem obiektów sportowych i rekreacyjnych w mieście – ZOSiK i 

przygotowaniem do sezonu letniego. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 17.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
 
Ad 2 

Komisja zapoznała się ze stanem obiektów sportowych i rekreacyjnych w mieście – 
ZOSiK  i przygotowaniem do sezonu letniego. 
 Przewodniczący Komisji zapoznał z treścią pisma ZOSiK dot. wniosku do budżetu 
Miasta na 2007 rok o przyznanie dotacji na utrzymanie basenów miejskich w kwocie 25 tys. 
zł, stanowiącym załącznik do protokołu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – pytał czy baseny będą czynne i jaka jest potrzebna kwota na ten cel? 
Dyrektor ZOSiK – stwierdził, że baseny będą czynne do końca sezonu, jedynie w czasie 

wymiany wody może być tydzień przerwy. 
B.Kaźmierczak – powiedział, że przeważnie na przełomie lipca i sierpnia odbywa się wymiana 

wody. 
B.Stanaczewski – pytał czy w preliminarzu Dyrektor zapisał prowadzenie basenu, czy ten 

zapis wykreślił Burmistrz a będzie do wprowadzenia? 
Dyrektor ZOSiK – odpowiedział, że nie było informacji, że na basen nie przyznaje się 

pieniędzy ale zmniejszenie środków powoduje brak kwot na ten cel. 
J.Harłacz – pytał co z tematem sali ? 
Dyrektor ZOSiK – odpowiedział, że jest złożony wniosek do Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji na remont w kwocie ok. 800 tys. zł. 
B.Stanczewski – proponował wniosek o przeznaczenie  dodatkowych środków na 

funkcjonowanie basenu wg potrzeb wykazanych przez Dyrektora ZOSiK. 
K.Sosnowski – stwierdził, że zakład  nie jest dofinansowany. Brak programu naprawczego. 
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Dyrektor ZOSiK – stwierdził, że program naprawczy to podnoszenie standardów obiektów. 
Wybudowano halę dla ciężarowców ale dołożono jedynie zadanie – utrzymanie sali, której 
koszt wynosi 70 tys. zł rocznie. Należy zmodernizować stołówkę, kawiarnię. To wymaga 
dofinansowania. 

J.Leszczyk – powiedział, że w ubr. było dofinansowanie. Pytał z czego wynikają tak duże 
koszty? 

Dyrektor ZOSiK – odpowiedział, że koszty Sanepidu to kwota 2 tys. zł, resztę środków 
przeznacza się na środki chemiczne. 

J.Harłacz  - powiedział, że sprawy dot. prowadzenia spółek winny być przewidziane przed 
przyjęciem budżetu na dany rok. 

K.Sosnowski – pytał czy młodzież płaci za korzystanie z siłowni? 
B.Kaźmierczak – odpowiedział, że korzystają jedynie zawodnicy z sekcji. Jest zapis, że przez 

dwa lata nie można na tym obiekcie zarabiać, bo to ze środków PEFRON-u. 
K.Jarosz – uważa, że sportowcy nie powinni płacić a do sportu należy dokładać. 
J.Leszczyk – powiedział, że doinwestowano stołówkę i były już 3 obozy. 
J.Harłacz -  stwierdził, że należy stworzyć program kadencyjny, aby realizować inwestycje. 
J.Turnik – nadmienił, że jest wieloletni plan inwestycyjny i można wnieść do niego zmiany. 
K.Sosnowski – powiedział, że priorytetem jest sala sportowa i należy znaleźć środki na ten 

cel. 
K.Karosz – proponował promocję obiektów w Teterow. 
B.Stanczewski – zgłosił propozycję, aby z zakładu zabrać  sprawy komunalne. Działalność 

winna być jednostronna, to ośrodek głównie dla naszej młodzieży. 
K.Sosnowski – powiedział, że 4 lata temu Burmistrz miał oddzielić te sprawy i tego nie zrobił. 
Z.Rychter – pytał o konkurencję dot. pochówku. 
Dyrektor ZOSiK – stwierdził, że ZOSiK wycofał się z tej działalności z uwagi na brak 

wyposażenia.  
J.Leszczyk – pytał o potrzeby dot. pochówku kremowanych zwłok na cmentarzu. 
Dyrektor ZOSiK – nadmienił, że było takie zapotrzebowanie. 
K.Sosnowski – zgłosił wniosek, aby powstała sauna na ZOSiK w celu podniesienia standardu 

obiektu. 
 
W wyniku dyskusji Komisja przegłosowała następujące wnioski: 
1. Komisja wnioskuje o przeznaczenie z budżetu Miasta na 2007 rok dodatkowych środków 

na funkcjonowanie basenu wg potrzeb wykazanych przez Dyrektora ZOSiK w załączonym 
piśmie z dnia 27.04.2007 r.  

 Przegłosowano: za-11 (jednogłośnie). 
2. Komisja wnioskuje o realizację sauny na terenie ZOSiK w celu podniesienia standardu 

obiektu. 
Przegłosowano: za-11 (jednogłośnie). 

   

Ad 3 
Radni nie zgłosili w tym punkcie żądnych spraw. 

Ad 4 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 19.15

 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Z. 

Przewodniczący  Komisji 
              

                    Janusz Turnik 
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